
PROTOKÓŁ NR VIII/2023 

z obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, która odbyła się w dniu 29 czerwca 2023 r. 

w Sali Sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu 

 

Obecni: 
1. Na stan 15 radnych:  obecnych 14 

 nieobecnych 1 
 usprawiedliwionych 0 

 
2. Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł, Sekretarz Miasta 

Justyna Majer, Skarbnik Miasta Dorota Goj, Dyrektorzy Jednostek Organizacyjnych,  
Radca Prawny oraz Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego oraz Kierowników Referatów 
Urzędu Miejskiego. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 
3. System Opieki Zdrowotnej w Bieruniu. 
4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji zadań w okresie międzysesyjnym. 
5. Wolne głosy. 
6. Informacja o realizacji uchwał z poprzednich sesji. 
7. Stanowiska, wnioski i opinie komisji. 
8. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej — według załącznika. 
9. Blok informacyjny. 
10. Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Miejskiej z dnia 25.06.2023 r. 
11. Zakończenie obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 

Ad 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga działając na podstawie ustawy o samorządzie gminnym 
z dnia 8 marca 1990 r., art. 20 ust. 1 otworzył obrady VIII Sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, które odbyły 
się w Sali Sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu. 
Na podstawie § 8 ust. 1 Regulaminu Obrad Rady Miejskiej stwierdził, że liczba obecnych Radnych 
pozwala na prawomocne obradowanie i podejmowanie uchwał. Przywitał wszystkich uczestniczących 
w obradach Sesji Rady zarówno Radnych, zaproszonych Gości jak i wszystkich obecnych na Sali oraz 
śledzących posiedzenie za pośrednictwem Internetu. 
 

Ad 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy wszyscy otrzymali zawiadomienie  
z zaproponowanym porządkiem obrad i projektami uchwał oraz czy ktoś wnosi o jego poszerzenie lub 
ograniczenie.  
Przewodniczący Rady Miejskiej zawnioskował o wprowadzenie dwóch projektów uchwał w sprawie 
przekazania części skargi według właściwości, które są wynikiem prac Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji. Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że skargi, które wpłynęły do Rady Miejskiej zostały 
skierowane do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w wyniku analizy skargi w częściowo należą do 
kompetencji Rady Miejskiej oraz kompetencji Burmistrza Miasta.  



Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Radni wyrażają zgodę na wprowadzenie dwóch projektów 
uchwał i poddał wniosek pod głosowanie: 
 
Wniosek 1: 
Wprowadzenie dwóch projektów uchwał do porządku obrad  
 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie, przy 13 głosach za. 

Następnie Burmistrz Miasta Bierunia poprosił o poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały  
w sprawie zmiany uchwały V/8/2015 w sprawie powołania skarbnika – głównego księgowego budżetu 
Miasta Bierunia. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wniosek pod głosowanie: 
 
Wniosek 2: 
Poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały V/8/2015 w sprawie 
powołania skarbnika – głównego księgowego budżetu Miasta Bierunia 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 



 
za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie, przy 13 głosach za. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przegłosowanie zmienionego porządku obrad podając 
kolejność rozpatrywania wnioskowanych uchwał: 
 
Wniosek 3 
Przyjęcie zmienionego porządku obrad 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie, przy 13 głosach za. 

 
Ad 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej wspomniał, że temat „System Opieki Zdrowotnej w Bieruniu” był 

podejmowany w tym miesiącu na Komisji Społecznej i jest również tematem głównym Sesji Rady 

Miejskiej. O wprowadzenie do tematu poproszono Sekretarz Miasta Justynę Majer. Podczas 

omawiania materiału przybliżona została m. in. ogólna charakterystyka służby zdrowia w Mieście, 

podstawowa i ambulatoryjna opieka zdrowotna, udzielanych świadczeń, a także Aptek znajdujących 

się na terenie Miasta. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii Komisji Społecznej. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Społecznej Krystyna Wróbel poinformowała, że Komisja Społeczna 

zapoznała się z materiałem dotyczącym Systemu Opieki Zdrowotnej w Bieruniu i pozytywnie go 

opiniuje. 

 Podczas otwartej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poruszył m. in. kwestie zgłoszeń 

Mieszkańców dotyczących funkcjonowania systemu opieki zdrowotnej na przestrzeni ostatniego roku 

i reakcji Urzędu na zgłoszenia. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Bierunia wskazując m. in. na: problem opieki nocnej  

i świątecznej; punkt postoju karetki pogotowia ratowniczego, okres pandemii covida, punkt szczepień; 

brak dostępu do określonych specjalistów i specjalizacji w POZ, ilości podmiotów udzielających 

świadczenia zdrowotne; problem z dostępnością Lekarzy w dziedzinie pediatrii. 



Przewodniczący Rady Miejskiej poruszył kwestie sytuacji i przyszłości Szpitala w Tychach oraz 

pilotażowego programu skierowanego do dzieci. 

Burmistrz Miasta odniósł się do pytań w zakresie m. in. funkcjonowania szpitala MEGREZ oraz projektu 

„Ninanki” prowadzonego w Przedszkolu nr 1, wdrożenia programu w klasach 1 do 3. 

Przewodniczący Rady Miejskiej wobec braku dalszych głosów w dyskusji poddał stanowisko pod 

glosowanie: 

Stanowisko 1: 

Rada Miejska w Bieruniu zapoznała się z materiałem dotyczącym Systemu Opieki Zdrowotnej  

w Bieruniu i pozytywnie go opiniuje 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Stanowisko zostało przyjęte jednogłośnie, przy 14 głosach za. 

 

Ad 4 

Burmistrz Miasta Krystian Grzesica poinformował o: wizycie Wojewody wraz z ministrem Markiem 
Wesołym i posłami Bożeną Borys-Szopą i Jerzym Polaczkiem, zatwierdzeniu sprawozdań z działalności 
i sprawozdań finansowych podczas zgromadzeń RPWiK, BFiG, BPiK, Master, zgromadzeniu GZM, 
toczących się inwestycjach, zawarciu umowy na opracowanie dokumentacji projektowej na rozbudowę 
drogi wojewódzkiej (skrzyżowanie na Jajostach ul. Turystycznej z ul. Peryferyjną oraz z ul. Bojszowską), 
rozbudowie i budowie ul. Domy Polne i ul. Szynowej, remoncie ul. Słowackiego, ul. Latochy,  
ul. Kopcowej, przebudowie ul. Soleckiej i ul. Sadowej, budowie miasteczka ruchu drogowego, 
przebudowie ul. Kolejowej, rozbudowie ul. Homera, dokumentacji projektowej ul. Peryferyjna,  
ul. Miodowa, ul. Leśna, wewnętrzna Granitowa, Hodowlanej, drogi łączącej ja z ul. Ekonomiczną, 
pracach dotyczących modernizacji energetycznej budynków użyteczności publicznej w gminie Bieruń, 
rozpoczęciu pracy nad infrastrukturą sportowo-rekreacyjną na terenie gminy Bieruń, rozpoczęciu 
praca związanych z kanalizacją sanitarną na Ścierniach, trwających pracach nad projektem adaptacji 
budynku przy ul. Spiżowej na siedzibę Muzeum Miejskiego, projekcie oświetlenia ul. bocznej 
Bijasowickiej, otwarciu ofert w postępowaniu przetargowym na instalację efektywnego energetyczne 
oświetlenia na terenie gminy Bieruń etap VI, przygotowaniu opisu przedmiotu zamówienia na boisko 



w Czarnochowicach i projekt remizy OSP w Bieruniu Starym, o wizycie gości z Urzędu 
Marszałkowskiego w sprawie zakończenia konkursu Grunt na medal 2023, o wprowadzeniu 
tymczasowej organizacji ruchu na Rynku. Burmistrz poinformował o wydarzeniach jakie miały miejsce: 
Dzień Dziecka, Dzień Strażaka, Festyn na Ścierniach, Jubileusz 75-lecia LO, Benefis Henryka Latochy, 
zakończenie roku szkolnego.   

Radna Krystyna Wróbel poprosiła o zwrócenie się BEPIK, aby dopilnowano przyłącze do kanalizacji na 
remontowanej ul. Soleckiej i ul. Sadowej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej dopytał o termomodernizacje budynku przy ul. Licealnej, budynku 
szkoły podstawowej oraz poprosił o szczegóły związane z tworzeniem się dokumentacji projektowej 
adaptacji budynku przy ul. Spiżowej.  

Odpowiedzi udzielili: Burmistrz Miasta, Jerzy Kaczmarczyk Naczelnik Wydziału Inwestycji  
i Remontów.  

 

Ad 5 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Jarosław Mokry odczytał stanowisko w sprawie realizacji 

przedsięwzięcia pn. „Rewitalizacja linii kolejowych nr 140/169/179/885/138 połączenia: Orzesze 

Jaśkowice – Tychy – Baraniec – KWK Piast – Nowy Bieruń – Oświęcim”. 

O doprecyzowanie pewnych kwestii poprosili Przewodniczący Rady Miejskiej, radna Agnieszka 
Demska-Furgał, radna Krystyna Wróbel, radny Piotr Świerkosz, radna Natalia Grosman. Odpowiedzi 
udzielili Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł.  

Przewodniczący Rady Miejskiej podał pod głosowanie wniosek o przerwę celem uzupełnienia 
stanowiska 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Wniosek został podjęty jednogłośnie, przy 14 głosach za.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie stanowisko w sprawie realizacji 
przedsięwzięcia pn. „Rewitalizacja linii kolejowych nr 140/169/179/885/138 połączenia: Orzesze 
Jaśkowice – Tychy – Baraniec – KWK Piast – Nowy Bieruń – Oświęcim” wraz ze zmianami: 

 



Z uwagi na finalizowanie prac nad opracowaniem dokumentacji projektowo-budowlanej dla zadania 

pn. „Rewitalizacja linii kolejowych nr 140/169/179/885/138 połączenia: Orzesze Jaśkowice – Tychy – 

Baraniec – KWK Piast – Nowy  Bieruń – Oświęcim” Rada Miejska w Bieruniu apeluje przede wszystkim 

do władz spółki PKP Polskie Linie Kolejowe S.A., ale i do Ministra Infrastruktury oraz Marszałków 

Województwa Śląskiego i Małopolskiego o zintensyfikowanie działań zmierzających do zakończenia 

realizacji projektu dofinansowanego w ramach regionalnego programu operacyjnego województwa 

śląskiego na lata 2014 – 2020 oraz  zabezpieczenia środków na realizację tej inwestycji.  

Niniejsze zadanie zostało wskazane w przyjętym Uchwałą nr 901/420/VI/2023 Zarządu Województwa 

Śląskiego z dnia 27 kwietnia 2023 r projekcie Regionalnego Planu Transportowego dla Województwa 

Śląskiego1 oraz w dokumencie pn. „Dobra Mobilność 30/50 – Plan Zrównoważonej Mobilności 

Miejskiej dla obszaru Związku Gmin i Powiatów Subregionu Centralnego Województwa Śląskiego”. Jak 

wskazują również w piśmie z dnia 12 maja 2023 r. władze spółki PKP Polskie Linie Kolejowe S.A., 

przedmiotowy projekt ujęto w grupie projektów o znaczeniu regionalnym w dokumentach 

strategicznych i programowych spółki kolejowej jako kontynuację prowadzonych działań 

projektowych. 

Jednak najistotniejsze, w kontekście współfinansowania tego zadania projektowego ze środków 

publicznych, są zapisy Umowy Partnerstwa dla Realizacji Polityki Spójności 2021-2027 w Polsce  

z 30 czerwca 2022 r. Ten przygotowany przez Ministerstwo Funduszy i Polityki Regionalnej dokument 

jest najważniejszym opracowaniem, określającym współpracę między Unią Europejską a Polską.  

To uzgodniona z Komisją Europejską kompleksowa strategia wykorzystania funduszy europejskich  

w obecnej perspektywie finansowej na lata 2021-2027. Dokument ten stanowi jasno: „W przypadku 

projektów przygotowawczych dotyczących infrastruktury kolejowej (dokumentacja projektowa) 

zrealizowanych w okresie 2014-2020, ich kontynuacja w fazie inwestycyjnej będzie zapewniona  

w ramach środków krajowych lub unijnych na poziomie krajowym lub regionalnym”. 

Biorąc pod uwagę fakt, iż na zadanie projektowe pn. „Rewitalizacja linii kolejowych 

nr 140/169/179/885/138 połączenia: Orzesze Jaśkowice – Tychy – Baraniec – KWK Piast –Nowy Bieruń 

– Oświęcim” PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. otrzymały w ramach Osi Priorytetowej VI Transport RPO 

WSL na lata 2014-2020 dofinansowanie unijne w wysokości 11 281 425,77 zł przy całkowitej wartości 

projektu 16 632 386,73 zł, obowiązkiem tak spółki kolejowej, jak i Państwa członkowskiego jest  

w oparciu o zapisy wynikające z Umowy Partnerstwa, kontynuować zadanie od strony inwestycyjnej. 

Niedopuszczalne jest wybrzmiewające z pisma PKP Polskich Linii Kolejowych  S.A. z dnia 12 maja 2023 

r. stwierdzenie, iż w ramach stworzonego przez spółkę kolejową projektu Krajowego Programu 

Kolejowego do 2030 r. (z perspektywą do roku 2032 r.) zadanie rewitalizacji linii kolejowych  

nr 140/169/179/885/138, dedykowane działaniu „Projekty aglomeracyjne, finansowane w ramach 

FEnIKS (EFRR)”, znajduje się na liście projektów rezerwowych i nie ma zapewnionego finansowania,  

a aplikowanie przez spółkę kolejową o środki na jego realizację na chwilę obecną jest niemożliwe. 

Działanie takie, a raczej brak działania ze strony władz spółki kolejowej, to zmarnotrawienie 

otrzymanej dotacji unijnej – przecież wiele miesięcy trwało, aby Komisja Europejska wyraziła zgodę na 

współfinansowanie ze środków wspólnotowych w ramach RPO WSL na lata 2014-2020 zadania 

polegającego na przygotowaniu dokumentacji projektowo-budowlanej z uzyskaniem niezbędnych 

zezwoleń na realizację inwestycji; warunkiem przyznania wielomilionowej pomocy finansowej na 

dokumentację było konsekwentne dążenie przez spółkę kolejową do realizacji zadania inwestycyjnego 

w oparciu o przygotowaną dokumentację.  

 
1 Dokument będzie następnie podlegał procesowi konsultacji z Komisją Europejską. 



Dodatkowo kwotą 250 000 zł, przeznaczoną na częściowe sfinansowanie dokumentacji, spółkę 

kolejową wsparło sześć miast i gmin: Tychy, Bieruń, Łaziska Górne, Orzesze, Wyry (woj. śląskie)  

i Oświęcim (woj. małopolskie). Gmina Bieruń nie zakładała przecież, iż przekazywane środki publiczne 

przeznaczane są na zaprojektowanie zadania, od realizacji którego odżegnają się władze spółki 

kolejowej. Inwestycja miała być szansą na rozwój regionu i rozwiązywać jego problemy transportowe, 

dlatego gmina Bieruń bez wahania podjęła się partycypacji finansowej, ale i merytorycznego wsparcia 

na etapie opracowywania dokumentacji projektowo-budowlanej.    

Rada Miejska w Bieruniu zatem raz jeszcze apeluje do władz spółki PKP PLK S.A., władz regionalnych 

woj. śląskiego i małopolskiego oraz władz szczebla krajowego, aby te podjęły wszelkie możliwe 

działania, mające na celu realizację inwestycji pn. „Rewitalizacja linii kolejowych 

nr 140/169/179/885/138 połączenia Orzesze Jaśkowice – Tychy – Baraniec – KWK Piast – Nowy Bieruń 

– Oświęcim”. Brak aktywności w tym zakresie ze strony spółki kolejowej zaprzepaści szansę na 

reaktywację tej społecznie i gospodarczo pożądanej linii kolejowej. 

  

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Stanowisko zostało podjęte jednogłośnie, przy 14 głosach za.  
 

Radny Walenty Magiera zgłosił uszkodzenie bramy zabezpieczającej drogę przed rozjechaniem na  
ul. Wiślanej.  

Radna Natalia Grosman poprosiła o zlecenie naprawy uszkodzonego znaku zakazu wjazdu 
znajdującego się przy parkingu przy ul. Węglowej  

Radny Jarosław Mokry zapytał, czy jest rozstrzygnięcie sprawy z PKP PLK odnośnie remontu przejazdu 
kolejowego w Bieruniu.  

Radna Krystyna Wróbel zapytała, czy gmina wystąpiła do KOWR-u o przekazanie działki na Górce 
Soleckiej. Radna zwróciła również uwagę na monitoring na placu zabaw przy ul. Mieszka I oraz na 
cmentarzu komunalnym przy ul. Soleckiej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poruszył kwestie dotyczące uzgodnień związanych z poszerzeniem  
ul. Wita, studni na Rynku. Poprosił o regularne kontrole punktów związanych z Bieruńskim Szlakiem 
Historycznym oraz naprawienie uszkodzeń na bieżąco.  



Radna Agnieszka Demska-Furgał poprosiła o analizę i zmianę rozkładu linii M108 i 686 na przystanku 
przy ul. Logistycznej.  

Radny Stanisław Jurecki poprosił o uruchomienie kurtyny wodnej na Rynku.  

Odpowiedzi udzielili Zastępca Burmistrza Miasta oraz Łukasz Odelga Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Przestrzennej i Nieruchomości, Waldemar Prietz Naczelnik Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania 
Kryzysowego, Tomasz Pawlus Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej.   

 

Ad 6 

Sekretarz Miasta Justyna Majer poinformowała, że uchwały podjęte na Sesji w dniu 25.05.2023 r. 
zostały przekazane do właściwych organów. W miesiącu czerwców wpłynęły dwa rozstrzygnięcia 
nadzorcze o stwierdzeniu nieważności uchwał (Uchwała nr VI/7/2023 z dn. 27.04.2023 r. oraz Uchwała 
nr VI/3/2023 z dn. 27.04.2023 r.)  
 

Ad 7 

Przewodniczący Komisji: Bezpieczeństwa, Gospodarki, Społecznej, Finansów, przedstawili tematy 
wiodące, wnioski i stanowiska podjęte na ostatnich posiedzeniach komisji bez opinii dotyczących 
tematu głównego i projektów uchwał będących w porządku obrad dzisiejszej sesji. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komisja spotkała się 18 czerwca br. 
Przeprowadzono kontrolę w Wydziale Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego. Przedmiotem 
kontroli było sprawozdanie finansowe za 2022 rok oraz funkcjonowanie monitoringu miejskiego. 
Komisja Rewizyjna nie stwierdziła nieprawidłowości i pozytywnie opiniuje funkcjonowanie Wydziały 
Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego.  
 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, że w okresie międzysesyjnym 
Komisja spotkała się dwukrotnie. Większość spraw jest zakończona, jedna sprawa w dalszym ciągu jest 
procedowana.  
 

Ad 8 

Rada Miejska przystąpiła do rozpatrzenia projektów uchwał: 
 

a) w sprawie zmiany uchwały nr XVII/10/2012 Rady Miejskiej w Bieruniu  

z dnia 20 grudnia 2012 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 

udostępnionych dla operatorów i przewoźników, których właścicielem lub zarządzającym 

jest gmina Bieruń, warunków i zasad korzystania z tych obiektów oraz ustalenia stawek 

opłat za korzystanie z nich 

 

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Tomasz Pawlus. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował o pozytywnej opinii Komisji Gospodarki. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie:  



  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała VIII/1/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 

 

b) w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego Miasta Bierunia na rok 

2024 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Promocji Miasta Magdalena Kutynia. 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował o pozytywnej opinii Komisji. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie:  

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za –  14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała VIII/2/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 

 



c) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

położonego pomiędzy linią kolejową, Potokiem Goławieckim, ul. Wawelską i ul. Bohaterów 

Westerplatte w Bieruniu – Etap I 

 

Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Łukasz 

Odelga. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował o pozytywnej opinii Komisji Gospodarki. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, że były 4 wyłożenia. W trakcie 3 wyłożenia wpłynęły 3 

uwagi (2 uwzględnione i 1 nieuwzględniona) i dopytał, czy jest konieczność przegłosowania uwagi 

nieuwzględnionej. 

Radna Krystyna Wróbel dopytała o zakres objęcia planu w stosunku do zakładu SUEZ i jaki jest tam 

plan. 

Odpowiedzi udzielał Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie:  

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała VIII/3/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 

 

 

d) w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków  

i transportu nieczystości ciekłych na terenie gminy Bieruń 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami 

Agnieszka Sklorz.  



Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poinformował o pozytywnej opinii Komisji Bezpieczeństwa. 

Radny Edward Andrejczuk zapytał, na ile wymagania skomplikują sytuację dziś działającym 

Przedsiębiorcom, ile czasu będą mieli Przedsiębiorcy od wejścia tej uchwały do momentu 

dostosowania się do zaprezentowanych wymogów. 

Odpowiedzi udzieliła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie:  

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała VIII/4/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 

 

e) w sprawie wdrożenia „Programu ograniczania emisji na terenie miasta Bierunia" etap XII 

 

f) w sprawie zasad, trybu udzielania oraz rozliczania dotacji celowej w 2023 roku na wymianę 

nieefektywnych źródeł ciepła na nowe źródła ciepła w budynkach mieszkalnych na terenie 

Miasta Bierunia osobom fizycznym z budżetu Miasta Bierunia 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Agnieszka Sklorz omówiła 

łącznie dwie uchwały tj. obecną i następną. 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował o pozytywnych opiniach Komisji Finansów dla 

obu przedstawionych projektów uchwał. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie:  

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 



5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za –  14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała VIII/5/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały w sprawie zasad, trybu udzielania 

oraz rozliczania dotacji celowej w 2023 roku na wymianę nieefektywnych źródeł ciepła na nowe źródła 

ciepła w budynkach mieszkalnych na terenie Miasta Bierunia osobom fizycznym z budżetu Miasta 

Bierunia pod głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała VIII/6/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 

 

g) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2023-2027 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota Goj. 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował o pozytywnej opinii Komisji Finansów bez 

przedstawionych autopoprawek. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie:  



 

 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała VIII/7/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 

 

h) w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2023 rok 

 

Skarbnik Miasta przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował o pozytywnej opinii Komisji Finansów bez 

przedstawionych autopoprawek. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 



 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała VIII/8/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 

 

i) w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej na realizację przedsięwzięcia pod nazwą „Rozwój systemu selektywnej zbiórki 

odpadów komunalnych na terenie gminy Bieruń" 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta. 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował o pozytywnej opinii Komisji Finansów. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała VIII/9/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 

 

j) w sprawie zmiany uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, wysokości dziennych 

stawek opłaty targowej, zwolnień z opłaty targowej, poboru opłaty w drodze inkasa oraz 

ustalenia terminu płatności dla inkasentów w 2023 r. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta. 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował o pozytywnej opinii Komisji Finansów. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

 



  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała VIII/10 /2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 

 

k) w sprawie powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego 

w Tychach i Sądu Okręgowego w Katowicach na kadencję 2024 – 2027 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował o pozytywnej opinii Komisji Finansów  

z uwzględnieniem członków tego Zespołu. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała VIII/11 /2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 



l) w sprawie nadania tytułu "Zasłużony dla Miasta Bierunia" Panu Henrykowi Latocha 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował o pozytywnej opinii Komisji Finansów. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała VIII/12 /2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 

 

m) w sprawie nadania tytułu "Zasłużony dla Miasta Bierunia" dla chóru "Harmonia" w Bieruniu 

Nowym 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował o pozytywnej opinii Komisji Finansów. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 



13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
  za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała VIII/13 /2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 

 

n) w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektor szkoły Podstawowej na 3 w Bieruniu 

Przewodniczący Rady Miejskiej omówił projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała VIII/14/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 

 

o) w sprawie rozpatrzenia wniosku w zakresie odwodnienia terenów okolic ul. Warszawskiej 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian PRZECIW 

6. Grosman Natalia WSTRZYM. SIĘ 

7. Jurecki Stanisław PRZECIW 

8. Magiera Walenty ZA 



9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna WSTRZYM. SIĘ 

 
za – 10 głosów  przeciw – 2 głosy  wstrzym. – 2 głosy  

Uchwała VIII/15/2023 została przyjęta większością głosów, przy 10 głosach za, 2 wstrzymujących się, 

2 przeciw. 

 

p) w sprawie zmiany powołania komisji Rady Miejskiej w Bieruniu oraz ustalenia ich składów 

osobowych 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Burmistrz Miasta zgłosił uwagę w zakresie zmiany tytułu uchwały wskazując na treść: w sprawie 

zmiany uchwały dotyczącej powołania komisji Rady Miejskiej w Bieruniu oraz ustalenia ich składów 

osobowych. Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował za trafną uwagę i zaproponował, aby 

przegłosować uchwałę z taką poprawką dotyczącą tytułu uchwały.  

Radny Stanisław Jurecki podziękował wszystkim Członkom Komisji Skarg Wniosków i Petycji za 

współpracę. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała VIII/16/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 

  



 

r) w sprawie przekazania części skargi według właściwości 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wspomniał o przekazaniu skargi właściwemu 

organowi.   

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław WSTRZYM. SIĘ 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria WSTRZYM. SIĘ 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 2 głosy  

Uchwała VIII/17/2023 została przyjęta większością głosów, przy 12 głosach za, 2 wstrzymujących się. 

 

s) w sprawie przekazania części skargi według właściwości 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław WSTRZYM. SIĘ 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 



13. Sitko Maria WSTRZYM. SIĘ 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 2 głosy  

Uchwała VIII/18/2023 została przyjęta większością głosów, przy 12 głosach za, 2 wstrzymujących się. 

 

t) w sprawie zmiany uchwały V/8/2015 w sprawie powołania skarbnika – głównego 

księgowego budżetu Miasta Bierunia 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała VIII/19/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za. 

 

Ad 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o korespondencji i bieżącym jej przekazywaniu. 
Poinformował również o zbliżającej się przerwie wakacyjnej oraz o prac w miesiącu sierpniu.  
Radny Stanisław Jurecki zaprosił wszystkich na festyn osiedlowy przy ul. Granitowej.  
 

  



Ad 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół z VII Sesji Rady Miejskiej z dnia 

25.05.2023 r. 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Protokół z VII Sesji Rady Miejskiej został przyjęty jednogłośnie, przy 14 głosach za. 

Ad 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady VIII Sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała:  
Arleta Urbańczyk 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 
 w Bieruniu 

    
                                                                                                                                              Marcin Nyga 
 


